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Contactgegevens Gemeente 
Amersfoort
Stadhuisplein 1
3811 LM Amersfoort
Telefoon 14 033
Website: www.amersfoort.nl. 
E-mail: info@amersfoort.nl
WhatsApp: 06 5750 5302

OPENINGSTIJDEN 
Burgerzaken werkt alleen op 
afspraak.
Sociale Zekerheid Stadhuisplein 3,  
telefonisch bereikbaar  
09.00 - 17.00 uur

Archief Eemland
Eemplein 73 (Het Eemhuis,  
3e verdieping). Openingstijden 
en meer informatie:  
www.archiefeemland.nl

Wijkteams
Informatie over wijkteams voor 
zorg en ondersteuning:
www.amersfoort.nl/wijkteams 
of bel 14 033

Belastingen
Informatie over de 
gemeentebelastingen.
www.amersfoort.nl/belastingen 
of bel 14 033

Woensdag 4 juni 2025 

Nederlands Indië
Onderzoek naar het 
slavernijverleden van Amersfoort
Lees verder > pagina 3

De Raad 
Lees verder > pagina 4

Ontdek de Prehistorie

Publieksmiddag archeologisch 
onderzoek Leusderweg 249
Wie belangstelling heeft voor archeologie, is zaterdag 14 juni van harte 
welkom bij een bijzondere publieksmiddag over het archeologisch 
onderzoek aan de Leusderweg 249. Tijdens deze middag vertellen 
de stadsarcheologen over wat zij hebben gevonden op deze plek. De 
publieksmiddag is van 14.00 tot 15.30 uur in de Fonteinkerk aan de Robert 
Kochstraat 46. Inloop vanaf 13.30 uur. Vanwege het beperkte aantal 
plaatsen is aanmelden verplicht. 

Meld u aan door te e-mailen naar 
archeologie@amersfoort.nl. Geef 
bij aanmelding uw naam en het 
aantal personen door. U ontvangt 
een bevestiging die geldt als 
toegangsbewijs.

Tijdens de middag ziet u hoe zelfs 
kleine resten, zoals houtskool of 
fossiel stuifmeel, ons veel kunnen 
leren over het leven van duizenden 
jaren geleden. In een mini-expositie 
kunt u de bijzondere vondsten van 
dichtbij bewonderen. Natuurlijk is er 
volop ruimte om vragen te stellen. 
Kom kijken, luisteren en ontdekken!

Publieksmiddag archeologie
•  14 juni 2025, inloop vanaf 13.30 

uur, programma van 14.00 tot
15.30 uur

•  Fonteinkerk, Robert Kochstraat 46, 
Amersfoort

•  Toegang: Gratis, 
rolstoeltoegankelijk

•  Voor wie: Iedereen, inclusief 
kinderen (met kinderhoek met
kleurplaten en knutselspullen)

Heeft u nog vragen? 
Stuur dan een e-mail naar 
archeologie@amersfoort.nl of  
bel 033 463 77 97.

Op dinsdag 17 juni

Informatiebijeenkomst 
werkzaamheden Bernhardkazerne
Defensie gaat samen met het 
Rijksvastgoedbedrijf haar vastgoed 
opknappen. Dat is nodig, omdat 
veel gebouwen zijn verouderd en 
niet meer voldoen aan de eisen 
van deze tijd. De Bernhardkazerne 
is een van de eerste locaties 
die Defensie grondig gaat 
opknappen en vernieuwen. 
Nu er meer bekend is over de 
planning en werkzaamheden, 
is er voor omwonenden en 
andere geïnteresseerden een 
informatiebijeenkomst op 
dinsdag 17 juni van 19.00 tot 

21.00 uur (inloop vanaf 18.30 
uur) in Leerhotel Het Klooster 
aan de Daam Fockemalaan 10 
in Amersfoort. Er is beperkt 
parkeergelegenheid, komt u 
vooral te voet, per fiets of met het 
openbaar vervoer.

Aanmelden
U bent van harte welkom. U 
kunt zich aanmelden via de 
projectwebsite: 
www.defensie.nl/onderwerpen/
vastgoed/bernhardkazerne 
Of scan de QR-code bovenaan.

Praat mee over Bovenduist: kom 
naar de BuurTafel 
Bovenduist wordt een nieuwe wijk ten westen van Vathorst. Gemeente 
Amersfoort is op dit moment bezig met het opstellen van het 
ontwikkel kader voor Bovenduist. Daarin staat hoe veel woningen er 
komen, hoe hoog die mogen zijn en hoe veel groen er in de wijk komt. 
We nodigen u graag uit om tijdens de BuurTafel mee te denken over wat 
belangrijk is voor de nieuwe wijk.

Datum: donderdag 19 juni
Tijd:   19.00 – 21.00 uur (inloop 

vanaf 18.45 uur)
Plaats:   Theater de Kamers 

(Toneelkamer), 
Wezeperberg 1 in 
Amersfoort

We starten die avond met 
een korte presentatie over 
het ontwikkelkader. Daarna 
kunt u in gesprek gaan met 
medewerkers van de gemeente. 
U kunt ook meer informatie 

krijgen over andere projecten in 
de buurt, zoals: de verplaatsbare 
woningen, de nieuwe weg tussen 
Vathorst en de A1 en het nieuwe 
hoogspanningsstation van Stedin.

Meld u uiterlijk 11 juni 2025 
aan via www.metamersfoort.nl/
bovenduist

Wilt u nieuws over Bovenduist 
ontvangen? Meld u aan voor de 
digitale nieuwsbrief via  
www.amersfoort.nl/nieuwsbrieven.

Waterstandsverlaging grachten 
binnenstad in oktober
Van 6  tot 10 oktober verlaagt de gemeente weer de waterstand van 
de grachten in de binnenstad, Heiligenbergerbeek en de Flierbeek. De 
verlaging is nodig om kademuren te inspecteren, onderhoud uit te voeren 
en grof vuil uit de grachten te halen. Woont u aan het water en heeft u een 
gemetselde kademuur of houten beschoeiing? Dan is dit een goed moment 
om dat zelf te onderhouden. Het waterschap haalt dan ook oude fietsen en 
ander grof vuil uit de grachten. 

De waterstandsverlaging begint op zondag 5 oktober. Donderdagmiddag 
9 oktober stijgt het water weer langzaam vanaf 17.00 uur, zodat het naar 
verwachting vrijdag rond het middaguur weer op de normale hoogte is. 

(foto: Gemeente Amersfoort, Simon Lamme)

De opgraving aan de Leusderweg. (foto: Centrum voor Archeologie)

https://www.amersfoort.nl/wijkteams
https://www.amersfoort.nl/belastingen-en-woz
https://www.defensie.nl/onderwerpen/vastgoed/bernhardkazerne
https://www.defensie.nl/onderwerpen/vastgoed/bernhardkazerne
https://www.metamersfoort.nl/projecten/afspraken+maken+over+bovenduist/default.aspx
https://www.metamersfoort.nl/projecten/afspraken+maken+over+bovenduist/default.aspx
https://www.amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven
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Plaats    Werk/hinder    Wanneer   

Albert Cuypstraat Afgesloten 21 juni van 9.00 tot 
0.00 uur

Anna Boelensgaarde (ter hoogte 
van nummer 7)

Afgesloten voor doorgaand 
verkeer vanwege een kraan op 
de weg.

20 juni

Celebesstraat Afgesloten 14 juni van 16.00 tot 
23.00 uur

Dollardstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds 
een stukje afgesloten voor 
verkeer. We leiden het verkeer 
met borden om.

De laatste fase is eind 
juli klaar

Emelaarseweg (brug) Brug is afgesloten voor alle 
verkeer.

Tot en met 31 mei 
2025

Hellestraat (tussen Sint Jorisstraat 
en Utrechtsestraat)

Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

2 t/m 26 juni

Kabof (tussen huisnummer 40 
en 56)

Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

T/m 6 juni

Marconistraat (tussen 
Ampèrestraat en Röntgenstraat)

Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

T/m 1 juli

Noordewierweg (tussen 
Zeeuwsestraat en Isseltseveld)

Wegwerkzaamheden. Steeds 
een stukje afgesloten voor 
verkeer. We leiden het verkeer 
met borden om.

•  T/m 10 juni: 
tussen Leliestraat 
en Berkelstraat-
Violenstraat

•  T/m 18 juli: tussen 
Narcisstraat en 
Dintelstraat-
Anemoonstraat.

De laatste fase is in 
november klaar

Pieter Pijperstraat (ter hoogte van 
nummer 35)

Afgesloten voor doorgaand 
verkeer vanwege een kraan op 
de weg.

13 juni van 7.00 tot 
11.00 uur

Prinses Marialaan Afgesloten in verband met een 
straatfeest

26 juni van 12.00 tot 
00.00 uur

Plaats    Werk/hinder    Wanneer   

Ringweg-Koppel - Kwekersweg Werkzaamheden 
aan verkeerslichten. 
Verkeersregelaars regelen het 
verkeer.

T/m 5 juni

Ringweg Kruiskamp / 
Liendertseweg

Werkzaamheden 
aan verkeerslichten. 
Verkeersregelaars regelen het 
verkeer. 

T/m 12 juni

Rondweg Noord - Bergpas - Op- 
en afrit A1 (gehele kruising)

Afgesloten ivm 
werkzaamheden. Omleiding 
staat aangegeven.

12 juni 20.00 uur tot 
en met 16 juni 5.00 
uur. 

Rondweg-Oost (van kruising 
Bergpas tot tankstation 
TotalEnergies)

Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

•  Noordzijde: 16 t/m 
22 juni

•  Zuidzijde: 23 t/m 29 
juni

Smallepad (evenement: Lepeltje 
Lepeltje)

Fietspad is tijdens het 
evenement afgesloten. Tijdens 
op- en afbouwdagen sommige 
uren afgesloten, maar niet in 
ochtend- en avondspits.

•  Opbouw: 3 juni t/m 
5 juni 

•  Evenement: 6 t/m 9 
juni

•  Afbouw: 10 en 11 
juni

Wolvenstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds 
een stukje afgesloten voor alle 
verkeer. We leiden het verkeer 
met borden om.

De laatste fase is klaar 
in oktober.

Wegwerkzaamheden
In ‘Wegwerkzaamheden’ vindt u informatie over wegen die geheel of gedeeltelijk zijn 
afgesloten. Omdat het werk aan de weg afhankelijk is van vele zaken, waaronder het weer, 
kan het zijn dat de werkzaamheden eerder of later beginnen dan gepland. De actuele 
ontwikkelingen vindt u op www.amersfoort.nl/werkaandeweg.

https://www.amersfoort.nl/gratis-reizen
https://www.amersfoort.nl/werkaandeweg
https://www.kleinmaargroot.nl/


Gemeente, politie, jongerenwerk en andere betrokken 
professionals werken hard aan het bestrijden en voorkomen van 
overlast, criminaliteit en onveiligheid in Amersfoort. Maar ook 
de veiligheidsambassadeurs, maatjes van Jack, deelnemers aan 
Burgernet en andere bewoners dragen veel bij aan veiligheid.

Het slavernijverleden van Amersfoort
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Indonesische kijk op de Nederlandse overheersing 

“Mijn moeder mocht niet meer met 
knoflook koken”
Hoe kijken Indonesiërs naar de Nederlandse overheersing in de tijd dat hun land een kolonie 
was en Nederlands-Indië heette? Tom van der Geugten (72) en zijn dochter Jolien (41) 
onderzoeken samen hun familiegeschiedenis. “Begrijpen waar je vandaan komt, is enorm 
belangrijk”, zegt Tom. Zij organiseren het Indisch evenement op 14 juni in Amersfoort en 
presenteren dan de Nederlandse vertaling van het stripboek Flor de la Mar. De derde uit de 
stripserie die zij uitgeven over deze periode in de geschiedenis. 

In 1512 raasde een storm in de Straat van 
Malakka. De zeevloot van admiraal Afonso de 
Albuquerque vervoerde gestolen rijkdommen. 
Het schip zonk. Sindsdien is er een wedstrijd: 
wie vindt de schat uit de gezonken 
scheepsvloot? Meer dan een eeuw later 
probeerde de Nederlandse VOC-voorman Jan 
Pieterszoon Coen de schat te vinden. Dit is het 
verhaal van Flor de la Mar: bloem van de zee.
“De stripserie is uniek, omdat Indonesische 
striptekenaars die maakten. Je ziet het 
koloniale verleden dus door de ogen van 
Indonesiërs,” vertelt Tom.

Gemengde gevoelens
Tom is een van de ruim 300.000 Indische 
Nederlanders die na 1945 naar Nederland 
verhuisden. Hij was leraar geschiedenis en 
geeft sinds zijn pensioen gastcolleges aan 
de Vrije Universiteit Amsterdam. Hij werd 
in 1952 geboren in Bandung en kwam als 
tweejarig jongetje naar Nederland.
“Ik kan me nog goed herinneren dat mijn 
vader mijn moeder verbood om met knoflook 
te koken. Dat zouden de mensen in de portiek 
kunnen ruiken en die geur waren onze 
Nederlandse buren niet gewend.”
Het voorbeeld laat volgens hem zien dat 
Indische Nederlanders hun best deden om 
zich aan te passen.
Tijdens zijn studie verdiepte hij zich in de 
geschiedenis van Indonesië en de Indische 
Nederlanders. Met gemengde gevoelens, is de 
titel van zijn masterscriptie. Zijn onderzoek 
ging over het zelfbeeld van Indische 
Nederlanders, dus hoe zij over zichzelf 
denken.
“Ik ontdekte dat hier weinig over geschreven 
was. De meeste studies waren geschreven 
door witte Nederlanders. Wat ik las, klonk 
soms wat neerbuigend. ‘Goedwillende 
bruintjes die zich stilletjes aanpassen in de 
samenleving.’ Dat was het witte beeld, met 
een houding van jezelf beter voelen en de 
ander moet zich maar aanpassen. Maar hoe 
kijken die bruine mensen naar zichzelf?

Verschillende kanten
Zo kwam ik deze Indonesische stripserie 
tegen: het laat zien hoe Indonesiërs zelf 
dachten over de Nederlanders die daar de 
macht hadden. Ze vertellen hun kant van het 
verhaal met humor, maar toch kritisch. Het 
is belangrijk om ook dit soort verhalen te 
lezen en niet alleen de geschiedenis door de 
ogen van de witte Nederlanders. Je begrijpt 
het verleden pas echt goed, als je het van 
verschillende kanten bekijkt. Dan zie je dat de 

geschiedenis niet zwart-wit is, maar een stuk 
ingewikkelder.

Ook in Amersfoort waren in de zeventiende 
eeuw al interessante verbanden met 
Indonesië. In het jaar 1621 bracht een VOC-
schip vier zonen van Ambonese dorpshoofden 
naar Amersfoort. Ze woonden een aantal 
jaren bij dominee Wassenburgius, dominee 
van de Joriskerk in Amersfoort. Hij gaf ze 
godsdienstles met de bedoeling om op 
Ambon de gereformeerde godsdienst ‘voort 
te planten’. Maar in oude bronnen staat dat 
ze hier helemaal niet in geïnteresseerd waren. 
Ook Jan Tak, zoon van een VOC-beambte en 
een Ambonese vrouwkwam ook in die tijd 
met een VOC-schip naar Nederland, voor zijn 
opleiding.”
Volgens Tom is hij de eerste Indische 
Nederlander.

Indische roots
Door het enthousiasme van haar vader, is ook 
Jolien zich gaan verdiepen in haar afkomst. 
“Aan mij kun je bijna niet zien dat ik Indische 
roots (afkomst) heb. Door het uitgeven van 
de stripserie vertellen mensen mij dat zij 
dezelfde afkomst hebben, terwijl we dat 
niet van elkaar wisten. Dat geeft een gevoel 
van herkenning. Ik woon al vijftien jaar in 
Amersfoort-Zuid. Door dit project en het 
ontdekken van Indische sporen in Amersfoort 
kijk ik anders naar mijn woonplaats.

Volgens haar vader hebben ongeveer 
vijfduizend Amersfoorters een (familie-)band 
met Nederlands-Indië. In Nederland gaat 
dat volgens hem over een tot twee miljoen 
mensen. Hij geeft Mark Rutte als voorbeeld:
“Ook zijn ouders woonden in Indonesië 
en kwamen na de Tweede Wereldoorlog 
naar Nederland. Hij werd in Nederland als 
‘nakomertje’ geboren en thuis aten ze veel 
rijst.

Als we het gesprek over onze afkomst in 
Nederland niet voeren, kunnen we ook niet 
begrijpen wat een multiculturele identiteit 
is. Het gevolg is dat de PVV de grootste partij 
is geworden. Het idee dat de meningen 
van witte mensen beter zijn, lijkt steeds 
normaler te worden. Maar de werkelijkheid is 
veelkleuriger. Kijk maar naar de geschiedenis. 
Je begrijpt het verleden pas echt goed, als je 
het van verschillende kanten bekijkt. Dan zie 
je dat de geschiedenis niet zwart-wit is, maar 
een stuk ingewikkelder.’’ 

Indisch evenement 
14 juni 16.00-20.30 uur

Gastsprekers dr. Yvette Kopijn en drs. Tom van der Geugten, live krontjongmuziek van 
Jembatan, Indische maaltijd en presentatie van de strip De schat van Flor de la Mar. 
Sociëteit Amicitia
Prins Hendriklaan 15, Amersfoort
Kosten: €9,50 
Koop uw ticket op www.jolienvandergeugten.nl/indischevenement

De schat van Flor de la Mar
Stripboek
Jolien en Tom van der Geugten presenteren deel 3 van hun stripserie De schat van Flor de 
la Mar (deel drie in de stripserie De legende van Vleermuisvechter). Het is een vertaling 
van een Indonesische strip over de jacht op een schat uit een gezonken VOC-schip. Het 
illustreert hoe Indonesiërs naar het Nederlands kolonialisme keken.

Tracing Your Roots
Yvette Kopijn vertelt hoe waardevol het is om antwoorden op vragen te vinden over afkomst 
en identiteit. En ze vertelt over haar programma voor jongeren: Tracing Your Roots. Ze 
is onderzoeker, erfgoedspecialist en oral historian met Indische en Caribische afkomst. 
Een oral historian verzamelt verhalen van mensen die belangrijke gebeurtenissen in de 
geschiedenis zelf meemaakten.

Bij ons slavernijverleden denken we vaak aan Suriname en de Caraïben, maar niet zo snel aan 
het voormalige Nederlands-Indië. Ook daar was uitbuiting en slavernij waar Amersfoorters 
een rol in hadden. Dit verleden werkt door in de huidige levens van Amersfoorters. Zaterdag 
14 juni is er een Indisch evenement in Amersfoort dat aandacht geeft aan dit stuk van onze 
geschiedenis. Op deze pagina vertellen de organisatoren hun verhaal.

Jolien en Tom van der Geugten: “Je begrijpt het verleden pas echt goed, als je het van verschillende 
kanten bekijkt.” (foto: Sarah Richtering Blenken)

Indonesiërs, Nederlands-Indisch of Indo’s?
•  Met Indonesiërs bedoelen we mensen van oorspronkelijke Indonesische afkomst, dus 

inwoners van Indonesië. 
•  Met Indische mensen (ook wel Nederlands-Indisch) bedoelen we mensen met zowel 

Indonesische als Europese (Nederlandse) voorouders. 
•  Indo-Europeanen of Indo’s is de verzamelnaam voor zowel Indische (gemengd bloed) als 

witte Nederlanders uit Nederlands-Indië.

https://www.jolienvandergeugten.nl/indischevenement/
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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

 Nieuws van de gemeente Amersfoort

• Commissie Omgeving

Agenda commissie Omgeving 10 juni

RAADZAAL
14.30 – 14.45 uur
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over een 

onderwerp dat gaat over mobiliteit en de energietransitie
•  Vaststellen besluitenlijst 20 mei
•  Termijnagenda commissie en uitnodigingen
•  Hamerstuk: Beschikbaar stellen investeringskrediet diverse

ov-projecten
•  Actualiteiten

14.45 – 15.30 uur
•  Rekenkameronderzoek Duurzaamheidsmaatregelen

(informatie - beeldvorming)

15.30 – 16.00 uur
•  Jaarstukken 2024 (voorbereiding besluit - oordeelsvorming)

16.00 – 16.30 uur
•  Voortgang Regionale Energie Strategie (RES) Amersfoort en 

reactie op planuitval (informatie/gesprek - beeldvorming)

16.30 – 17.30 uur
•  Presentatie Warmteprogramma (informatie -

beeldvorming)

Dinerpauze

19.00 – 19.30 uur
•  Spreekrecht inwoners over wonen, ruimtelijke ontwikkeling

en de Omgevingswet
•  Hamerstukken:

-  Gedeeltelijk intrekken voorkeursrecht Kop van Isselt
-  Vaststellen Meerjaren Programma Grondexploitaties 2024
-  Nieuwe verordening startersleningen

19.30 – 20.30 uur
•  Vaststellen kaderstellende notitie Hogeweg 45 

(voorbereiding besluit - oordeelsvorming)

20.30 – 21.30 uur
•  Voorkeurslocatie nieuw zwembad Hoogland (informatie - 

beeldvorming)

21.30 – 22.15 uur
•  Huisvestingsverordening Amersfoort 2025 (voorbereiding

besluit - oordeelsvorming)

22.15 – 22.45 uur
•  Onder voorbehoud: Eerste wijziging omgevingsplan 

Amersfoort (ontwerpomgevingsplan) (gesprek/
voorbereiding besluit - beeldvorming/oordeelsvorming)

Let op: de vergaderplanning geeft richttijden. Hoe laat 
een agendapunt start, hangt af van het verloop van de 
vergadering. Het kan dus zijn dat een agendapunt eerder of 
later wordt besproken. 

Raadscommissies 10 juni    

Rekenkameronderzoek naar 
duurzaamheidsmaatregelen, 
nieuwbouwplannen Hogeweg 
45 en locatieonderzoek nieuw 
zwembad Hoogland 

Op 10 juni vergaderen de commissies Omgeving 
en Bestuur. Tijdens de commissie Omgeving 
presenteert de rekenkamer het onderzoek naar 
duurzaamheidsmaatregelen van het college. Ook 
staan nieuwbouwplannen aan de Hogeweg 45 en het 
locatieonderzoek naar een nieuw zwembad Hoogland 
op de agenda. De commissie Bestuur bespreekt 
de uitvoering van de motie Toekomststoel. Verder 
bespreken beide commissies de Jaarstukken 2024.

Vergaderplanning van de gemeenteraad

Datum Soort bijeenkomst Tijd Locatie 
17 juni Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis

Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis  

24 juni Actualiteitenraad 15.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadsvergadering Het Besluit 15.15 uur Raadzaal, stadhuis 
Het Plein 17.30 uur Vide, stadhuis 

1 juli Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis 
Auditcommissie 18.30 uur Vermeerzaal, stadhuis
Raadscommissie Bestuur 19.30 uur Molendijkzaal, stadhuis 

8 juli Actualiteitenraad 15.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadsvergadering Het Besluit 15.15 uur Raadzaal, stadhuis 
Het Plein 17.30 uur Vide, stadhuis 

Rekenkameronderzoek: niet duidelijk of duurzaamheidsmaatregelen helpen

De rekenkamer Amersfoort presenteert het onderzoek 
naar het effect van de duurzaamheidsmaatregelen van het 
college. Conclusie: het is niet duidelijk of de plannen genoeg 
helpen om de klimaatdoelen te halen.

De rekenkamer Amersfoort heeft gekeken naar 
duurzaamheidsmaatregelen die het college neemt voor 
inwoners en organisaties. Die maatregelen moeten de 
energietransitie bevorderen. Denk aan acties zoals isolatie, 
zonnepanelen en energiebesparing. Het college doet veel 
en steekt daar veel tijd, geld en energie in. Maar het is niet 
duidelijk of dit ook genoeg helpt om de de klimaatdoelen van 
de gemeente te halen. Een van de doelen is dat Amersfoort in 
2050 een CO2-neutrale stad wil zijn.

Gebrek aan structuur
De rekenkamer vindt dat het college wel duidelijke doelen 
heeft, maar dat er geen goed plan is om die te bereiken. Ook 
werkt het beleid minder goed doordat de informatie voor 
inwoners en organisaties versnipperd is. Het college doet 
veel, maar het is niet duidelijk wat de effecten precies zijn. 
Bovendien is er te weinig personeel om alles goed uit te 
voeren.

Adviezen van de rekenkamer
De rekenkamer doet daarom een paar voorstellen om het 
beleid te verbeteren. De gemeenteraad zou meetbare 
tussendoelen moeten vastleggen, zodat je kunt volgen of het 
beleid werkt. En het energiebeleid dat nu wordt voorbereid 

(het omgevingsprogramma Energie), moet worden getoetst 
aan dit onderzoek. Het college krijgt als advies om de controle 
en beoordeling van het beleid beter te regelen. En om te 
zorgen dat er meer structuur komt in het energiebeleid in het 
omgevingsprogramma.  

Rekenkamer Amersfoort
De rekenkamer Amersfoort is een onafhankelijk orgaan dat 
onderzoekt of het gemeentebestuur zijn werk goed doet. Op 
basis van onderzoeken doet de rekenkamer aanbevelingen 
(adviezen) aan de raad. De raad besluit vervolgens wat er 
met die aanbevelingen gebeurt. Meer informatie over de 
rekenkamer staat op amersfoort.nl/rekenkamer.

Het college steekt veel tijd, energie en geld in de energie
transitie (foto: Simon Lamme).

COMMISSIE 
OMGEVING

Mobiliteit

Energietransitie 

Ruimtelijke ontwikkeling 

Omgevingswet

Wonen

Dinsdag
14.30 - 22.45 uur

COMMISSIE 
BESTUUR

Financiën

Bestuur

Dienstverlening & 

vastgoed

Dinsdag
19.30 - 21.30 uur

INSPREKEN?

De commissieleden horen graag wat er 

leeft in de stad, zodat zij dat kunnen 

betrekken bij hun afwegingen over een 

bepaald onderwerp.

Aanmelden:
 033 469 4379

 griffie@amersfoort.nl

Op een andere manier uw mening geven? 
Neem direct contact op met raadsleden:

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 griffie@amersfoort.nl

https://www.amersfoort.nl/rekenkamer
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Grootschalig energie opwekken in de regio Amersfoort: hoe staat dat ervoor? 

De commissie en het college praten over hoe het gaat met de Regionale Energie Strategie (RES) van de regio Amersfoort. In 
deze strategie staat hoe de regio grootschalig duurzame energie wil opwekken, en hoe en waar dat mogelijk is. Door nieuwe 
ontwikkelingen lijkt het opwekdoel van de regio (0,5 Terawattuur) niet haalbaar.

Het Amersfoortse college werkt aan verschillende projecten 
om bij te dragen aan het doel. Het gaat om het plaatsen 
van windturbines op bedrijventerrein Isselt, het opwekken 
van zonne-energie langs de snelwegen A1 en A28 en het 
plaatsen van zonnepanelen op daken. Het college wil de 
commissie bijpraten over de projecten, omdat er belangrijke 
ontwikkelingen zijn. Ook komt de voortgang van de hele 
RES Amersfoort aan bod. Verder kunnen de commissieleden 
punten meegeven aan het college die zij belangrijk vinden voor 
het vervolgproces en over hoe de raad betrokken wil worden. 

Geen windturbines op Vlasakkers en langs A28 
Een grote ontwikkeling bij de Amersfoortse projecten is 

dat Defensie definitief niet meewerkt met het plan voor 
windturbines op de defensieterreinen Vlasakkers en langs 
de A28 (bij de Leusderheide). Daardoor gaan deze projecten 
niet door. Dit zorgt voor een verlies van 0,2 Terawattuur 
en is daarmee een belangrijke reden waarom de regio het 
doel niet op tijd kan halen. De regio heeft de provincie 
Utrecht gevraagd om meer bedenktijd voor hoe dit verlies 
opgevangen kan worden. Daarnaast heeft Rijkswaterstaat 
aangegeven dat het voorlopig geen zonne-energie kan 
opwekken langs de A1 en A28 op Amersfoorts grondgebied. 
Dat heeft te maken met de toekomstige reconstructie 
van knooppunt Hoevelaken. Het college bespreekt met 
Rijkswaterstaat of dit later wel mogelijk is.

College presenteert locatieonderzoek nieuw zwembad

Het college geeft de commissie uitleg over het 
locatieonderzoek voor een nieuw zwembad. Dit zwembad 
moet het verouderde zwembad Hoogland vervangen.

Het college deed in opdracht van de raad extra onderzoek 
naar mogelijke locaties. Het college onderzocht vijf plekken. 
Het gaat om het sportterrein van korfbalvereniging MIA 
aan de Schothorsterlaan, tenniscomplex TC Hoogland aan 
de Sportlaan, de parkeerplaats aan de Sportlaan, voormalig 
pand Formido aan de Hamseweg en het trainingsveld van 
voetbalvereniging Hoogland aan de Sportlaan. 

Wat vergelijkt het locatieonderzoek?
Het college keek bij het locatieonderzoek naar een aantal 
belangrijke aspecten. Zo is er gekeken naar verkeer (parkeren 
en bereikbaarheid), de ecologie (hoeveel natuur is er nu op de 
plek en wat zijn de gevolgen voor de natuur?) de kosten en 
opbrengsten, en van wie de grond is. 
Het locatieonderzoek wordt op 4 juni toegevoegd aan de 
vergaderstukken op amersfoort.raadsinformatie.nl (Politiek 
Portaal).

Hoe gaat het verder?
Op 1 juli komt het onderwerp terug in de commissie 
Omgeving. Dan kunnen commissieleden hun mening geven 
over de locaties. De bedoeling is dat de raad vervolgens op  
15 juli besluit welke locatie de voorkeur heeft. Daarna volgt 
een uitgebreide studie naar de haalbaarheid.

Het huidige zwembad in Hoogland is verouderd en aan 
vervanging toe (foto: Simon Lamme).

Gesprek over plannen voor appartementencomplex aan Hogeweg 45 

Een ontwikkelaar wil aan de Hogeweg 45 een appartementencomplex bouwen met zo’n 70 woningen. De commissie praat 
over kaders voor deze woningbouw.

Op dit moment staat er twee bedrijfspanden: een KwikFit 
en het oude pand van woninginrichter Van Wiefferen. 
De ontwikkelaar wil deze gebouwen slopen om ruimte te 
maken voor de nieuwbouw. 

Wat houden de kaders in?
Het complex krijgt aan de kant van de Hogeweg maximaal 
zes tot acht bouwlagen. Aan de andere kant krijgt het 
gebouw maximaal drie bouwlagen. De woningen zijn 
bedoeld voor kleinere huishoudens. Het gaat om jonge 
mensen tot dertig jaar en om ouderen die zorg nodig 
hebben. Bewoners kunnen hun auto parkeren in het 
gebouw zelf. Bezoekers kunnen parkeren in de buurt, maar 
alleen als dit de parkeerdruk niet verhoogt. Rondom het 
gebouw komt groen. Zo is er voldoende ruimte aan de oost- 
en westzijde om bomen te planten.

Groen en ontmoeting
Deze plek hoort bij een groter gebied dat wordt ontwikkeld: 
van Stadsring 201 tot Hogeweg 53-55. De plannen voor de 
nieuwbouw aan de Hogeweg 45 worden afgestemd met 
andere projecten in de buurt. Groen en ontmoetingsplekken 
zijn hierbij belangrijk.

Op weg naar aardgasvrij 
Amersfoort: college werkt aan 
warmteprogramma 

De commissie krijgt een presentatie over het 
warmteprogramma waar het college aan werkt. In 
dit programma komen plannen voor aardgasvrije 
oplossingen per buurt.

Elke gemeente moet een warmteprogramma maken. Dit 
is verplicht volgens de Omgevingswet. In het programma 
moet staan welke aardgasvrije oplossing het beste 
past per buurt (bijvoorbeeld warmtenet of elektrische 
warmtepomp) en wat de overstap betekent voor inwoners 
en andere betrokkenen. Ook moet erin staan in welke 
buurt(en) het college het eerst wil beginnen met het 
aardgasvrij maken. 

Tijdens de presentatie horen de commissieleden aan 
welke eisen het warmteprogramma moet voldoen. Ook zal 
het gaan over welke beleidskeuzes er op grote lijnen nog 
gemaakt moeten worden en hoe het proces eruitziet om 
tot het programma te komen.

Elke gemeente moet een warmteprogramma maken om 
van aardgas af te stappen (foto: Pixabay).

De ontwikkelaar wil een appartementencomplex bouwen voor 
jonge mensen en ouderen (foto: Google Maps augustus 2024).

Er zijn in Amersfoort twee zonnevelden die bijdragen aan het 
opwekken van duurzame energie (foto: Simon Lamme).

Dit onderwerp hoort bij de agenda van de commissies Omgeving en Bestuur

Commissies Omgeving en Bestuur praten over wat het college in 2024 heeft gedaan en uitgegeven

De commissies Omgeving en Bestuur bespreken allebei 
de Jaarstukken 2024. In deze stukken legt het college 
verantwoording af over wat het heeft gedaan en hoeveel 
dat heeft gekost. Ook doet het college een voorstel voor wat 
er met het overgebleven geld moet gebeuren.

De jaarstukken zijn belangrijk voor de gemeenteraad, omdat 
de raad kan controleren hoe het geld is besteed. In 2024 
hield de gemeente meer dan 46 miljoen euro over, staat in de 
jaarstukken. Het college wil een deel van dat geld gebruiken 
in 2025 en de jaren erna. Een ander deel wil het college 
storten in een aantal reserves. Dat betekent: opzijzetten voor 
bepaalde doelen.

Personeelstekort
De auditcommissie adviseert de raad over alle activiteiten die 
belangrijk zijn voor een goede financiële beheersing van de 
gemeente. Deze commissie heeft de jaarstukken bekeken en
ziet dat personeelstekort bij de gemeente vaak de oorzaak is 

dat plannen niet zijn uitgevoerd en het geld is blijven liggen. 
De commissie praat over vragen als: wat betekent dit voor
de plannen in de begroting? En wat doet het college eraan 
om genoeg mensen te krijgen om het personeelstekort aan te 
pakken?

Naast deze algemene opmerkingen heeft de auditcommissie 
ook specifieke opmerkingen per commissie. Zo stelt de 
auditcommissie voor dat de commissie Omgeving bespreekt 
hoe het college bepaalt welke projecten voorrang krijgen en 
hoe de raad hiervoor kan zorgen. En ook wat de gevolgen zijn 
dat projecten niet doorgaan. De commissie Bestuur zou het 
hoge ziekteverzuim kunnen bespreken. Wat doet het college 
aan dit probleem? 

Besluitvorming
Vorige week bespraken de commissies Bedrijvigheid en 
Sociaal de jaarstukken al. Op 24 juni neemt de gemeenteraad 
een besluit over de jaarstukken.

Uit de jaarstukken blijkt dat plannen zijn blijven liggen doordat 
er te weinig personeel was (foto: Simon Lamme).

https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
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(Sociale huur)woningen beter verdelen: college heeft nieuwe regels gemaakt

Het college heeft nieuwe regels gemaakt voor het verdelen 
van woningen. Deze regels staan in de zogenoemde 
huisvestingsverordening. Over deze verordening gaat het 
college met de commissie in gesprek. In de verordening 
staan vooral regels over de toewijzing van sociale 
huurwoningen, omdat daar een tekort aan is.

De huidige verordening verloopt binnenkort. Ook is 
afgesproken met de regio om dezelfde basis te gebruiken 
voor de lokale verordening. Dit moet duidelijkheid geven aan 
woningzoekenden.

Wat verandert er?
Omdat er een tekort is aan sociale huurwoningen, wil het 
college de doorstroming verbeteren. Op die manier wordt er 
beter gebruik gemaakt van de woningen. Het college stelt 
voor om bij de toewijzing van woningen voorrang geven 
aan mensen die willen verhuizen van een grote woning (met 
vier of meer kamers) naar een woning met minder kamers. 
Een ander onderwerp is dat er in Amersfoort bewoners 
uitstromen uit zorginstellingen die daarvoor in een andere 
gemeente woonden. Het college wil het, samen met de 
andere gemeenten in de regio, voor hen makkelijker maken 
om terug te gaan naar hun oude gemeente.

Regels opkoopbescherming veranderen niet
In Amersfoort mogen woningen met een WOZ-waarde 
van maximaal 391.782 euro niet gekocht worden door 
investeerders. Dit is om ervoor te zorgen dat er meer 
betaalbare koopwoningen overblijven voor mensen die er zelf 
in willen wonen. Deze regel (opkoopbescherming) bestaat 
sinds 2022. Volgend jaar bekijkt het college of de regels goed 
werken. Tot die tijd verandert er niets.

Commissie bespreekt (misschien) 
wijziging omgevingsplan 
Amersfoort 

De commissie kan de wijziging van het omgevingsplan 
voor heel Amersfoort bespreken. Het is nog niet bekend 
of de commissie van deze mogelijkheid gebruikmaakt.

Eind mei stemde het college in met het ontwerp van 
de eerste wijziging van het omgevingsplan Amersfoort. 
De commissieleden hebben twee weken de tijd om te 
beslissen of ze het onderwerp in de commissie willen 
bespreken. Daarom is er alvast ruimte op de agenda 
gereserveerd. Na de eventuele bespreking legt het college 
het stuk zes weken ter inzage. Dit betekent dat iedereen 
op het plan kan reageren.

Wat staat er in de wijziging?
In een omgevingsplan staan alle regels voor de fysieke 
leefomgeving die gelden voor de hele gemeente. Denk 
aan regels over natuur, verkeer en wegen, lucht, water en 
bodem. Door de wijziging komen regels die het Rijk eerst 
regelde, zoals milieuregels en regels voor bouwen, in het 
omgevingsplan. Ook gaat de wijziging over het verwerken 
van alle regels uit het bestemmingsplan Hoogland voor de 
bebouwde kom van Hoogland. 

Het college wil de doorstroming bij sociale huurwoningen 
verbeteren (foto: griffie).

• Commissie Bestuur

Agenda commissie Bestuur 10 juni

MOLENDIJKZAAL
19.30 – 20.00 uur
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over 

een onderwerp dat gaat over financiën, bestuur, 
dienstverlening en vastgoed. 

•  Vaststellen besluitenlijst 20 mei
•  Termijnagenda commissie en uitnodigingen, hamerstukken

en actualiteiten

20.00 – 21.15 uur
•  Uitvoering motie Toekomststoel (informatie - 

beeldvorming)

21.15 – 21.30 uur
•  Jaarstukken 2024 (voorbereiding besluit - oordeelsvorming)

Let op: de vergaderplanning geeft richttijden. Hoe laat 
een agendapunt start, hangt af van het verloop van de 
vergadering. Het kan dus zijn dat een agendapunt eerder of 
later wordt besproken. 

Lege stoel in raadzaal voor toekomstige generatie 

De commissie krijgt uitleg over de uitvoering van de motie ‘Toekomststoel’. Die motie vraagt om een lege stoel in de raadzaal 
en collegezaal. De stoel, bedacht door de onlangs overleden schrijver en politicus Jan Terlouw, staat symbool voor de 
toekomstige generaties. Zo worden de raad en het college eraan herinnerd om bij besluiten te denken aan de lange termijn.

De motie ‘Toekomststoel’, waarvan Beter Amersfoort de eerste indiener was, werd twee 
jaar geleden aangenomen. Wethouder Ben van Koningsveld (Bestuurlijke vernieuwing 
en participatie) vroeg kunstenaar Imre Ploeg en innovator Eugene Zaaijer (Hogeschool 
Utrecht) ermee aan de slag te gaan.

Meer dan een symbool
Zij merkten dat alleen een lege stoel niet genoeg is. Daarom schreef de kunstenaar 
een manifest met ideeën. Daarin stelt hij voor om in elk beleidsvoorstel te zetten wat 
de gevolgen zijn voor de lange termijn. Ook wil hij dat de jongerenraad en kinderraad 
worden betrokken bij het maken van beleid. De commissie bespreekt dit manifest.

Ontwerp van de Toekomststoel
Studenten van de Hogeschool Utrecht maken het ontwerp van de Toekomststoel voor 
de raadzaal. De basis is een oude stoel van een kringloopwinkel met nieuwe onderdelen 
die verwisseld kunnen worden. Studenten van ROC Midden Nederland gaan de stoel in 
elkaar zetten. Op 24 juni 2025 wordt de Toekomststoel aangeboden aan de raad. Later 
komt er ook een stoel voor de collegekamer.

In de raadzaal en collegekamer komen Toekomststoelen die  
symbool staan voor de toekomstige generaties (bron: onbekend). 

Kinderburgemeester
Aiden Seijmonson

In deze rubriek lees je 
over de activiteiten van 
kinderburgemeester  
Aiden Seijmonson. 

Woensdag 28 mei was het zover: kinderburgemeester Aiden Seijmonson en burgemeester 
Lucas Bolsius gingen op bezoek bij de nieuwe kinderburgemeester! Djennah Allache werd 
verrast met taart en bloemen. Haar droom is: ouderen en jongeren met elkaar verbinden. 
Deze droom werd het meest gekozen door de kinderwijkraden. En daarmee wordt Djennah 
de nieuwe kinderburgemeester van Amersfoort, Hoogland en Hooglanderveen. Zij wordt 
op 24 juni geïnstalleerd (foto’s: Inge Silverentand).

SCAN DE QR-CODE OM DIRECT NAAR 
HET INSTAGRAMACCOUNT VAN DE 
KINDERBURGEMEESTER TE GAAN!  

Wil je de kinderburgemeester ergens voor uitnodigen? Heb je een vraag? Een idee 
voor je wijk? Of een mooi idee dat de kinderburgemeester en de kinderraad kan 
helpen om hun droom van dit jaar te verwezenlijken, namelijk dat ieder kind zich 
welkom voelt? Mail dan naar:   kinderburgemeester@amersfoort.nl.

Meer informatie over de kinderburgemeester staat op  
amersfoort.nl/kinderburgemeester.

Informatie over de raad

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl 

 griffie@amersfoort.nl 
 033 469 4379 (griffie)

Meld u aan voor de wekelijkse  
nieuwsbrief RaadsMail:  
amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven

Postadres
Postbus 4000
3800 EA Amersfoort

 @RaadAmersfoort 
 youtube.com/raadamersfoort 
 facebook.com/raadamersfoort 
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort

https://www.amersfoort.nl/kinderburgemeester-en-kinderraad
https://www.amersfoort.nl/gemeenteraad
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://www.amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven
https://x.com/i/flow/login?redirect_after_login=%2FRaadAmersfoort
https://www.youtube.com/raadamersfoort
https://www.facebook.com/RaadAmersfoort/
https://www.instagram.com/gemeenteraadamersfoort/
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Actualiteitenraad

Raadsleden stellen vragen over excessief verkeerslawaai en 
huisartsentekort in regio Amersfoort

Tijdens de Actualiteitenraad kunnen raadsleden en buitengewoon fractieleden vragen stellen over actuele zaken in de stad, 
die niet op de agenda van de raadsvergadering staan. Deze keer ging het over twee onderwerpen: excessief verkeerslawaai in 
Amersfoort en een tekort aan huisartsen in de regio.

Raadslid Alex Engbers (CDA) vroeg of het college nog wel 
bezig is met het aanpakken van excessief verkeersgeluid. 
Vorig jaar zou het college actie ondernemen, maar volgens 
Engbers is het stil gebleven. Hij had in april samen met 
raadslid Dillian Hos (GroenLinks) al vragen gesteld, maar 
kreeg pas na zes weken antwoord.
Engbers wilde weten of het college het probleem serieus 
neemt, of de maatregelen tot nu toe werken, en of het ook 
nadenkt over het effect op de gezondheid. Geluid kan je slaap 
en de balans van je leven verstoren, zei hij. Raadslid Hos vroeg 
daarnaast hoe het college meet of maatregelen echt helpen.
Burgemeester Lucas Bolsius zei dat het college het onderwerp 
belangrijk vindt. Er was een grote controleactie gepland 
in april, maar de politie kon toen niet meedoen door 
personeelstekort. De resultaten van de actie wilde het college 
in de reactie meenemen. Maar de actie ging dus niet door. 
Daarom duurde het antwoord op de vragen langer.
Toch is er al veel gedaan, zei hij. Boa’s zijn getraind, nieuwe 
middelen voor handhaving zijn aangeschaft, er hangen 
waarschuwingsborden op de Hogeweg en er is een Meldpunt 
Verkeerslawaai. Daar komen meldingen binnen die de 
gemeente extra goed in de gaten houdt. Ook wordt bij het 
opnieuw inrichten van straten gekeken hoe geluidsoverlast 
te verminderen is, bijvoorbeeld met stiller asfalt. Verder is 
er overleg met de provincie over voorlichting aan inwoners. 
Het college ziet het aanpakken van verkeerslawaai als een 
combinatie van handhaving én aandacht voor gezondheid.

Huisartsentekort in de regio
Raadslid Rachida Issaoui (PvdA) vroeg aandacht voor het 
tekort aan huisartsen in de regio Amersfoort. Volgens een 
rapport van de Rekenkamer (april 2025) neemt 75 procent 

van de huisartsenpraktijken in de regio geen nieuwe 
patiënten meer aan. Daardoor kunnen inwoners moeilijk een 
nieuwe huisarts vinden, en dat probleem groeit alleen maar, 
door vergrijzing en te weinig nieuwe huisartsen.
Issaoui wilde weten wat het college hieraan doet, hoe het het 
werk aantrekkelijker wil maken voor huisartsen, en of het wil 
kijken naar slimme nieuwe manieren van zorg.
Wethouder Micheline Paffen-Zeenni zei dat het college dit 
probleem serieus neemt. In april 2023 is een plan gemaakt 
om genoeg ruimte te houden voor voorzieningen zoals 
huisartsenpraktijken. “De stad groeit, maar het aantal 
huisartsen groeit niet mee.”
Ze vertelde dat ze regelmatig overlegt met Huisartsen 
Eemland, de zorgverzekeraar en het samenwerkingsverband 
Samen Sterker Eemland. Ook wordt er nagedacht over 
plekken waar nieuwe huisartsen zich kunnen vestigen. 
Daarbij zijn mensen van de gemeente en van Huisartsen 
Eemland betrokken. Als die afstemming niet goed gaat, 
bemoeit het college zich ermee.
Vorige week spraken alle wethouders van Volksgezondheid 
en Wonen uit de regio met elkaar, samen met de 
zorgverzekeraar en Huisartsen Eemland. Ze bespraken hoe ze 
in alle acht gemeenten genoeg huisartsen kunnen krijgen, en 
hoe dat betaald moet worden.
Om de werkdruk van huisartsen te verlagen, is er een plan 
gemaakt waarin ook de sociale wijkteams meer gaan 
doen. Zo kunnen huisartsen zich richten op medische 
zorg, en pakken wijkteams andere hulpvragen op. Verder 
onderzoekt het college nieuwe digitale oplossingen, zoals 
zelfhulpmiddelen en thuis-monitoring. Ook wordt gekeken 
hoe digitale systemen van huisarts, wijkteam en welzijnswerk 
beter kunnen samenwerken.

Fracties uiten tijdens interpellatiedebat zorgen over informatievoorziening rondom Wind op Isselt

Op verzoek van de fracties van Amersfoort voor Vrijheid, VVD en Amersfoort2014 was er een interpellatiedebat. Aanleiding 
voor het debat was de informatievoorziening van het college aan de gemeenteraad rond het project Wind op Isselt. De drie 
fracties waren bezorgd over transparantie, beïnvloeding van het debat en de positie van de Omgevingsadviesraad (OAR).

Een interpellatieverzoek is een manier voor een of meer 
raadsleden om met spoed vragen te stellen aan een 
wethouder of de burgemeester en uitleg te eisen, over 
iets wat zij belangrijk vinden. Raadslid Tom van Lamoen 
(Amersfoort voor Vrijheid) had het interpellatieverzoek 
ingediend, mede namens VVD en Amersfoort2014. De 
fracties vertelden alle drie waarom ze het verzoek hadden 
ingediend. 

De raadsleden Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid), 
Joyce Huurman (VVD) en Sieta KoetMinis hadden een 
interpellatieverzoek ingediend. Het debat ging over de 
informatievoorziening aan de raad rondom het project Wind 
op Isselt (foto’s: Annemoon van Hemel).

Windwiki en GGD
Van Lamoen zei dat de informatieverzoening van het college 
naar de raad rondom het project Wind op Isselt ernstig tekort 
was geschoten. De informatievoorziening zou gestuurd zijn, 

waardoor de integriteit van het besluitvormingsproces werd 
ondermijnd. Hij verwees naar een commissievergadering 
waarin een gastspreker van Windwiki had verteld over 
de mogelijke gezondheidseffecten van windturbines. 
Volgens Van Lamoen werd deze spreker daarna doelbewust 
aangevallen door een vertegenwoordiger van de GGD. “De 
presentatie van de GGD bleek vooraf zodanig ingericht 
dat het de bedoeling was de gastspreker van Windwiki in 
diskrediet te brengen.”

Raadslid Joyce Huurman (VVD) richtte zich op een brief van 
het college aan de Omgevingsadviesraad (OAR). Dat is een 
groep mensen die met het college overlegt over het plan 
voor twee windturbines op bedrijventerrein Isselt. Deze 
groep is door het college aangesteld. In de brief vroeg het 
college wat er voor de OAR nodig was om een convenant 
op 1 juli te kunnen opleveren. In het convenant moeten 
afspraken komen over de gevolgen van de windturbines voor 
de natuur, de gezondheid en de veiligheid. Om die gevolgen 
goed te kunnen inschatten, is onderzoek nodig. En voor dat 
onderzoek is tijd nodig. De OAR had voor het convenant 
uitstel gevraagd tot 1 oktober. Die tijd zou nodig zijn om 
goede afspraken te kunnen maken. Het college vroeg dus om 
het convenant eerder, namelijk op 1 juli, op te leveren. 

Zeer drukkend
De toon van de brief, zei Huurman, werd door de OAR als 

“zeer drukkend” ervaren. De brief belandde uiteindelijk via-
via ook bij raadsleden, maar volgens het college was dat niet 
de bedoeling. Het college trok de brief daarop weer in, maar 
sommige raadsleden hadden hem toen al gelezen. Vervolgens 
werd hij op 22 mei, na het interpellatieverzoek, alsnog met 
de raad gedeeld. Huurman vroeg zich af wat deze gang van 
zaken betekende.

Raadslid Sita Koet-Minis (Amersfoort2014) benadrukte de 
inzet van de OAR en stelde dat 170 tot 400 uur werk “met één 
pennenstreek” terzijde werd geschoven. Ze stelde kritische 
vragen over het ontbreken van afgeronde toetsen en de 
waarde van het convenant zonder natuur-, gezondheids- en 
veiligheidstoetsen.

Raadslid Sieta KoetMinis benadrukte de inzet van de 
omgevingsadviesraad (foto: griffie).

Raadsvergadering Het Besluit  

Terugblik De Raad 27 mei  

Informatievoorziening Wind op 
Isselt, groener en biodiverser 
Amersfoort, nieuwbouw De 
Amerhorst en veilige fietspaden 
Vathorst   

De gemeenteraad kwam op 27 mei bijeen voor De 
Raad. De bijeenkomst bestond uit de Actualiteitenraad, 
raadsvergadering Het Besluit en raadsinformatiemarkt 
Het Plein. De Actualiteitenraad stond in het teken van 
excessief verkeerslawaai en huisartsentekorten. Het 
Besluit begon met een interpellatieverzoek over de 
informatievoorziening rondom windturbines op Isselt. 
Daarna ging de raad in debat over nieuwe regels voor de 
antidiscriminatievoorziening, een groener en biodiverser 
Amersfoort, nieuwbouw van De Amerhorst en een losse 
motie over veilige fietspaden in Vathorst. Op Het Plein 
presenteerden de kinderburgemeester en kinderraad 
zich, en de Duurzaamheid Coalitie Amersfoort-beweging. 

Raadslid Rachida Issaoui (PvdA) vroeg tijdens de 
Actualiteitenraad aandacht voor het tekort aan huisartsen in 
de regio Amersfoort (foto: griffie).

Verschil tussen amendement 
en motie

Met een amendement kan de raad een raads-
voorstel laten wijzigen. Het is een wijzigings-
voorstel. Met een motie doet de raad een verzoek 
aan het college. Dit kan bij een raadsvoorstel 
horen, of over een willekeurig onderwerp gaan. 
De raad neemt een amendement of motie aan 
als de meerderheid van de raad voor stemt. Als 
de raad een amendement aanneemt, dan wordt 
het oorspronkelijke raadsvoorstel aangepast. 
Over dat gewijzigde voorstel neemt de raad 
vervolgens een besluit.   

Scan deze QRcode om Het 
Besluit van 27 mei via Politiek 
Portaal terug te kijken en 
om alle raadsvoorstellen en 
andere stukken te lezen. 

Scan deze QRcode om Het 
Besluit van 27 mei via YouTube 
terug te kijken.  

Informatie over de vergadering

Bij Het Besluit waren 37 van de 39 raadsleden aanwezig. Hans van Wegen (BPA) 
en Jan de van der Schueren (CDA) waren afwezig. Tahsin Bülbül (DENK) was 
vanaf 16.21 uur aanwezig. Tom van Lamoen verliet de vergadering om 18.21 uur. 
Plaatsvervangend griffier was Nadine de Roode. Op deze pagina’s leest u een 
beknopte terugblik op een aantal onderwerpen waarover de raad een besluit 
nam. Voor een volledige weergave van de behandeling van alle onderwerpen, 
de stemverklaringen en de reactie van het college, verwijzen we u naar de 
uitzending van de vergaderingen en het schriftelijk verslag. De vergaderstukken 
(zoals raadsvoorstellen en moties en amendementen), het schriftelijk verslag en 
de besluitenlijst vindt u op Politiek Portaal. U kunt de vergaderingen daar ook 
terugkijken. Daarnaast kunt u de vergadering terugkijken via YouTube.   

Lees verder >>
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Ook andere raadsleden, die niet betrokken waren bij de 
indiening van het interpellatieverzoek, hadden vragen. 
Raadslid Hans Bol (ChristenUnie) vroeg naar de achtergrond 
van communicatie tussen het college en de GGD. Hij citeerde 
een e-mail: “Het is goed als jouw presentatie gericht is op 
zowel het advies als Windwiki’s beweringen.” Hij wilde weten 
waarom deze zin zo was opgeschreven. Raadslid Hugo Kruyt 
(SP) uitte teleurstelling over het gastheerschap richting de 
gastspreker van Windwiki. Hij vroeg: “Hoe netjes heeft de 
wethouder zich als gastheer gedragen?” Ook vroeg hij of de 
wethouder zich bewust is van de impact op de relatie met de 
OAR.

Gepolariseerd debat
Wethouder Jeroen Bulthuis reageerde namens het college. 
Hij erkende dat het debat gepolariseerd is. Volgens hem 
kwam dat voor een deel doordat de raad soms meer en 
sneller contact heeft met de OAR dan hij als wethouder. “Als 
raad bent u mij soms voor.” Hij vond dat het gesprek soms 
scherper wordt gevoerd dan terecht is. Met betrekking tot 
de commissievergadering waarin zowel Windwiki als de 
GGD aan het woord kwam, gaf hij aan dat er vooraf contact 
was tussen GGD en college, maar dat de GGD onafhankelijk 
opereerde: “Het college noch ambtenaren hebben zich 
inhoudelijk bemoeid met wat de GGD heeft gepresenteerd.” 

Achter de schermen was er verschil van inzicht over 
de vraag of Windwiki en de GGD tijdens dezelfde 
commissievergadering moesten spreken, zei hij. Zelf was 
hij er geen voorstander van, onder andere omdat de beide 
partijen verschillende dingen beweren over de effecten van 
windturbines op aspecten als gezondheid en veiligheid. Het 
presidium (dagelijks bestuur van de raad) heeft beide partijen 
toch samen op de agenda gezet, zei hij.

Verkeerd gevallen
Over de brief aan de OAR zei Bulthuis dat deze verkeerd 
was gevallen en daarom werd ingetrokken. De brief werd 
aanvankelijk alleen met de Agendacommissie van de OAR 
gedeeld. Toen bleek dat de raad hem onder ogen kreeg, werd 
deze alsnog met een collegebericht gedeeld. Daar zat volgens 
hem dus geen kwade opzet achter. Hij herhaalde dat het 
college bereid is om de OAR meer tijd te geven (1 oktober) 
voor het opstellen van het convenant.

Van Lamoen vond dat de wethouder verantwoordelijkheden 
afschoof. “Hij geeft de schuld aan het presidium en de 
GGD.” Ook vond hij dat zijn vragen aan de wethouder niet 
werden beantwoord. Ten slotte wilde hij van het presidium 
weten of het klopte wat de wethouder daarover zei. De 
voorzitter van het presidium liet weten dat het verzoek voor 
gescheiden optreden van GGD en Windwiki niet bij hem was 
terechtgekomen. 

Huurman herhaalde haar zorgen over het proces. Ze verwees 
onder andere naar een brief die leden van de OAR de dag voor 
de raadsvergadering hadden verstuurd. Daarin stond onder 
andere: ‘Als het college zo doorgaat en 1 juli 2025 wordt 
gehandhaafd, dan stappen wij op. Dan hebben wij daar geen 

zin meer in.’ Ze wilde weten wat er gebeurt als de OAR ermee 
stopt.

Koet-Minis vroeg welke lessen de wethouder trekt en of hij de 
ontstane situatie betreurt. “De brief van 23 mei laat zien dat 
het helemaal niet goed gaat met de OAR.”

Zorgvuldiger spreken
Bulthuis erkende dat hij zorgvuldiger had moeten spreken 
over de agendering. Ook zei hij dat het college koste wat kost 
wil voorkomen dat de OAR stopt. Hij benadrukte het belang 
ervan. Wel gaf hij toe dat het proces met de OAR moeizaam 
verloopt, maar dat hij zich ervoor wil inzetten om tot een zo 
breed mogelijk gedragen convenant te komen. 

Van Lamoen was niet overtuigd en diende, mede namens 
VVD, Amersfoort2014 en SP, de motie ‘Vertrouwen lijmen’ in. 
De motie verzocht het college de portefeuille Wind op Isselt 
over te dragen aan een ander collegelid. 

Wethouder Bulthuis toonde zich hierdoor geraakt: “Het doet 
mij pijn dat leden van de OAR ervaren dat ze onder druk 
worden gezet. Het spijt mij dat het nog onvoldoende is gelukt 
rust en vertrouwen in het proces te krijgen.” Hij zei heel graag 
door te gaan en zijn best te doen om het project Wind op 
Isselt alsnog tot een goed einde te brengen. 

Verschillende raadsleden reageerden op de motie. Raadslid 
Hugo Kruyt (SP), mede-indiener van de motie, zei vertrouwen 
te hebben in de intenties van de wethouder, maar dat dat voor 
dit moment niet genoeg was. Daarvoor vond hij het belang van 
het voortbestaan van de OAR te groot. Raadslid Alex Engbers 
(CDA) vond dat de situatie tijdens de commissiebijeenkomst 
de gemeente geen eer deed, maar dat kwade opzet niet was 
aangetoond. Raadslid Joyce Huurman (VVD) zei blij te zijn 
met de excuses van de wethouder. Maar ze benadrukte dat 
vertrouwen het smeermiddel is voor een gedegen proces. 
Raadslid Hans Bol vond dat de wethouder verder kon: “Iemand 
die aan introspectie doet en verantwoordelijkheid neemt, 
moet aangespoord worden verder te gaan.” Raadslid Marjolein 
Perdok (D66) vond het een verwarrende motie: “Men heeft 
vertrouwen in een wethouder en niet in een portefeuille.” 
Ze sprak haar vertrouwen uit in wethouder Bulthuis, evenals 
raadslid Natanja Vreugdenhil (Partij voor de Dieren) en raadslid 
Noëlle Sanders (Beter Amersfoort), die stelde: “Waar rook is, is 
vuur. Maar ik zie zelfinzicht en reflectie.” Raadslid Rob Smulders 
(PvdA) noemde de bijeenkomsten ontluisterend, maar hoopte 
op verbetering. Raadslid Dillian Hos (GroenLinks) benadrukte 
dat het fenomeen OAR nieuw is, en complex. Ze pleitte ervoor 
de rust te bewaren en zorgvuldig met elkaar te blijven spreken. 

Motie ingetrokken
Wethouder Bulthuis erkende dat de relatie met de OAR is 
verstoord, maar dat hij zijn uiterste best wil doen om die te 
herstellen. Hij zegde toe met de OAR te spreken over uitstel 
tot 1 oktober en om na te gaan of ook de vergunningaanvraag 
daarna kan worden gepland. Raadslid Van Lamoen trok 
daarop de motie in.

Nieuwe regels voor 
antidiscriminatie voorziening 
van kracht

Amersfoort krijgt nieuwe regels voor de anti-
discriminatie voorziening, de plek waar inwoners met 
klachten over discriminatie terechtkunnen. Doordat de 
raad een amendement aannam, moet het college de 
raad ieder jaar informeren over hoe deze voorziening 
functioneert. 

De regels voor de antidiscriminatievoorziening waren 
verouderd. Daarom heeft de raad nu een nieuwe 
verordening met nieuwe regels vastgesteld. Daarbij is 
gebruikgemaakt van het voorbeeld van de Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten (VNG).

Artikel 1 Midden Nederland
Inwoners van Amersfoort die discriminatie ervaren, 
kunnen terecht bij Artikel 1 Midden Nederland. Dit 
is een onafhankelijk centrum met kennis over gelijke 
behandeling. De medewerkers luisteren, helpen met 
juridische vragen en registreren meldingen. Elke gemeente 
moet volgens de wet zorgen voor zo’n toegankelijke en 
onafhankelijke voorziening.

Amendement
Raadslid Youssef El-Messaoudi (GroenLinks) diende, 
mede namens SP, PvdA, DENK, Partij voor de Dieren, 
Amersfoort2014 en Beter Amersfoort, het amendement 
‘Structurele rapportageplicht antidiscriminatievoorziening 
richting gemeenteraad’ in. Het amendement zorgt ervoor 
dat het college verplicht wordt om de raad elk jaar een 
verslag te geven over hoe de antidiscriminatievoorziening 
werkt. Zonder het amendement kon het college dat zelf 
bepalen. Door het amendement wordt het een vaste 
afspraak, die zwart-op-wit staat in de verordening. 
Wethouder Micheline Paffen-Zeenni gaf aan dit geen 
enkel probleem te vinden. 

Het amendement werd unaniem aangenomen.

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen.

De raad ging akkoord met nieuwe regels voor de 
antidiscriminatievoorziening (foto: Simon Lamme).

Groen licht voor meer planten en dieren in de stad

Het college gaat werk maken van een groener Amersfoort, met meer ruimte voor planten en dieren. De raad ging akkoord 
met het deelomgevingsprogramma Biodiversiteit. 

In het programma staat hoe het college de biodiversiteit wil 
behouden, versterken en vergroten. Het college gaat onder 
andere natuur in de stad met elkaar verbinden, bijvoorbeeld 
door ‘faunapassages’. Dit zijn speciale doorgangen voor 
dieren, zoals een tunnel onder de weg of een brug over 

water. Ook gaat het college meer struiken planten en zorgen 
voor groene gevels (plantenmuren). Het college zal verder 
inwoners en bedrijven aanmoedigen om actief mee te doen. 
In het programma staat een planning van acties om de stad 
groener en biodiverser te maken.

Drie landschappen
Amersfoort ligt tussen drie verschillende landschappen in: 
een zandrug (Utrechtse Heuvelrug), een moeras (Gelderse 
Vallei) en een veenweidegebied (Eemland). Volgens het 
college kan Amersfoort door deze ligging goed helpen bij het 
behoud en herstel van de biodiversiteit in de regio en het 
hele land. Het groen in eigen stad kan de drie landschappen 
met elkaar verbinden, zodat dieren zich kunnen verplaatsen, 
verschuilen en voortplanten. Het college waarschuwt dat 
de biodiversiteit, ook in Amersfoort, de afgelopen tijd is 
afgenomen en vindt het belangrijk daar iets aan te doen.

Meest vergaande beleid van Nederland
Raadslid Natanja Vreugdenhil (Partij voor de Dieren) was 
erg blij met het raadsvoorstel. Ze zei dat Amersfoort op dit 
vlak het meest vergaande beleid heeft van alle Nederlandse 
gemeenten. Het beleid maakt dat Amersfoort keuzes zal 
maken ten gunste van de biodiversiteit, vergroening en 

dierenwelzijn, zei ze. “Deze keuzes hebben ook invloed op 
alle generaties na ons.” 

Ook raadslid Wytse Dassen (D66) prees de plannen. “Het 
is een goede stap om richting projectontwikkelaars, 
groenbeheerders en inwoners duidelijk te maken wat ze 
kunnen doen om de biodiversiteit te vergroten.”
Raadslid Hugo Kruyt (SP) sloot zich aan bij de positieve 
woorden. Wel riep hij alle fracties er nog een keer toe op 
om ervoor te zorgen dat er niet gebouwd gaat worden in 
de spoorwegdriehoek, een natuurgebied bij de Barchman 
Wuytierslaan. “We moeten laten zien dat we dit soort 
plannen niet alleen maar juichend vaststellen, maar ook dat 
het ons echt menens is.”

Raadslid Ida Bromberg (GroenLinks) wees erop dat de 
grootste kansen voor de natuur steeds meer in de gebouwde 
stad liggen. Maar: voor veel dieren en planten is de stad een 
rotslandschap. “De grootste open ruimtes liggen niet meer 
op maaiveld, maar op de daken van gebouwen. Juist daar 
liggen kansen om een biodiverse stad te creëren.” Ze vond 
dit raadsvoorstel al “een mooie stap.”

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen
In het deelomgevingsprogramma Biodiversiteit, waarmee de 
raad akkoord ging, staat hoe Amersfoort de biodiversiteit wil 
behouden, versterken en vergroten (foto: Simon Lamme).
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Raad stemt in met nieuwbouwplannen De Amerhorst

De raad ging akkoord met de plannen voor de nieuwbouw van woonzorgcentrum De Amerhorst aan de Zandbergenlaan 44. 
Er komen twee nieuwe gebouwen met in totaal 76 appartementen voor ouderen met een zorgvraag.

In het eerste gebouw komen veertig tweekamer-
appartementen voor ouderen met intensieve zorg. Dit 
gebouw wordt verhuurd aan Amaris Zorggroep. In het 
tweede gebouw komen 36 driekamerappartementen in de 
vrije huursector, bedoeld voor ouderen met een zorgvraag. 
Hier komt ook een ontmoetingsruimte die open is voor 
buurtbewoners.

Het plan past niet binnen het huidige bestemmingsplan. 
Daarom moest de raad een zogenoemde ‘verklaring 
van geen bedenkingen’ afgeven. Ook stelde de raad een 
zienswijzennota vast, waarin de veertien reacties van 
inwoners op het plan zijn beantwoord.

Omdat de raad nu akkoord is gegaan met de plannen, kan de 
gemeente de omgevingsvergunning verlenen. Daarna kunnen 
belanghebbenden nog zes weken beroep indienen bij de 
rechtbank.

Druppel op gloeiende plaat
“We zullen over een aantal jaar terugkijken op dit nieuw te 
ontwikkelen gebouw en dan misschien wel denken: hier 
hebben we er meer van nodig”, zei raadslid Alex Engbers 
(CDA), verwijzend naar de toenemende behoefte aan zorg 
vanwege de vergrijzing. Raadslid Noëlle Sanders (Beter 
Amersfoort) zei blij te zijn met de woningen. “Het is een 
druppel op de gloeiende plaat, maar het is een mooie 
aanzet.” Raadslid Rob Smulders (PvdA) sloot zich daar 
bij aan. Ook raadslid Natanja Vreugdenhil (Partij voor de 
Dieren) was positief. “Dit zorgt ook voor doorstroming op de 
woningmarkt.”

Op het reservebankje
Raadslid Joyce Huurman (VVD) diende bij het raadsvoorstel 
het amendement ‘Parkeerdruk omgeving Amerhorst 
verminderen’ in. Ze wilde er met dit amendement voor 
zorgen dat elf parkeerplekken bij De Amerhorst, die nu 
‘op het reservebankje’ zitten, alsnog worden aangelegd. 
Mocht blijken dat ze niet nodig zijn, dan kan er weer 

groen van worden gemaakt. Het college stelde precies het 
tegenovergestelde voor: het wordt groen, maar mocht blijken 
dat er parkeerplekken nodig zijn, dan worden die aangelegd. 

Raadslid Giel van der Steenhoven (GroenLinks) was tegen 
het amendement. “Voor de VVD is het ‘asfalt, tenzij’, 
voor ons ‘groen, tenzij’.” Ook raadslid Hugo Kruyt (SP) was 
tegen. “Misschien hebben we die elf parkeerplekken nodig, 
misschien ook niet. Dat is op voorhand niet te zeggen. 
Prima om ze op het reservebankje te laten.” Raadslid Tahsin 
Bülbül (DENK) was wél voor het amendement. Hij wees 
erop dat in het Hogekwartier destijds iets vergelijkbaars 
speelde. “Er werd toen beloofd bij parkeerdruk te kijken naar 
parkeerplaatsen, maar dat hebben we niet gedaan. Ik vrees 
dat het hier hetzelfde zal gaan.”

Wethouder Tyas Bijlholt zei het amendement te ontraden. 
“U hebt in april nieuwe parkeernormen vastgesteld”, zei hij 
tegen de raad. “Die gaan hier ook gelden.”

Het amendement werd verworpen met 27 stemmen 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij voor de 
Dieren, SP en Beter Amersfoort) en 9 stemmen voor (VVD, 
Amersfoort2014 en DENK).

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen.

Het Plein

Op raadsinformatiemarkt Het Plein vertelden de 
kinderburgemeester en kinderraad over hun droom voor 
Amersfoort. De Duurzaamheid CoalitieAmersfoortbeweging 
(DCA) vertelde over haar duurzaamheidsplannen. Er waren 
veel raadsleden, wethouders en ook de burgemeester was 
aanwezig. De kinderburgemeester en kinderraad presenteerden 
de uitwerking van Aidens droom, de zogenoemde PLenS
plekken. PLenS staat voor Praat, Luister en Speel. Hij wilde, 
samen met de kinderraad, dat kinderen op fysieke plekken 
fijn en veilig terecht kunnen. De DCA is een bundeling van 
Amersfoortse initiatieven op het gebied van duurzaamheid en 
klimaat. De beweging presenteerde een tienpuntenplan rond 
thema’s als energie, de warmtetransitie, circulariteit, schone 
mobiliteit en klimaatverandering (foto’s: griffie). 

De raad nam nog meer 
raadsvoorstellen aan:
•  Benoeming raadslid Angeliek Noortman-Nieuwendijk 

(CDA) als lid van het presidium
•  Gewijzigde vaststelling TAM omgevingsplan Militair 

Hospitaal
•  Verklaring van geen bedenkingen Hamseweg 54a
•  Ontwerpverklaring van geen bedenkingen Omgevings-

vergunning Horecapaviljoen aan de Eem
•  Beschikbaar stellen van investeringskrediet voor 

realisatie MIVA-toiletten
•  Voorlopige jaarstukken 2024, ontwerpbegroting 2026 en 

geactualiseerde begroting 2025 Veiligheidsregio Utrecht
•  Verordening Ondergrondse Infrastructuur Amersfoort
•  Opheffen geheimhouding voor raadsinformatiebrief: 

Bouw van nieuw hoogspanningstation TenneT ten 
noorden van Amersfoort

•  Vaststellen verslag en besluitenlijsten 22 april 2025

Losse motie: Veilige oplossing voor fietsers en wandelaars in Vathorst

Er werd een losse motie ingediend. Dat is een motie die niet bij een raadsvoorstel hoort. De motie ging over fietspaden in 
Vathorst, die ook door voetgangers gebruikt worden, waardoor de situatie soms onveilig is.

Raadslid Maarten Flikkema (VVD) diende de motie 
‘Veilig Stappen en Trappen door Vathorst’ mede namens 
ChristenUnie, GroenLinks en D66 in. Daarmee vroeg 
hij of het college wilde onderzoeken hoe de fietspaden 
Calveenseweg, Duisterweg en Oude Veenweg in Vathorst 
veiliger te maken zijn voor fietsers en voetgangers. Voor 
het eind van dit jaar verwachtte hij een raadsvoorstel 
waarin ook de dekking van de kosten en een tijdlijn voor de 
uitvoering staan. Op piekmomenten, zoals wanneer een 
school begint of uit is, ontstaan er erg onveilige situaties 
op de fietspaden, zei Flikkema. Het is er dan erg druk. “Je 
kunt daarop handhaven: fietspad is fietspad. Maar we 
kunnen ook kijken hoe we dit op een veilige manier kunnen 
faciliteren. Vandaar deze motie.”
Alle fracties waren positief over de motie. Raadslid Christian 
van Barneveld (Partij voor de Dieren): “We hebben in deze 

stad een constante strijd over de schaarse ruimte. Het is 
belangrijk dat het college zoekt naar de beste oplossingen, 
en dat die niet ten koste gaan van natuur.” Raadslid Alex 
Engbers (CDA): “Fietsers en wandelaars zullen elkaar 
steeds vaker voor de voeten lopen, maar we willen niet dat 
fietsers wandelaars van de sokken rijden.” Raadslid Rob 
Smulders (PvdA): “Belangrijk dat deze goede verbindingen 
geactualiseerd worden.” Raadslid Jan Gerritsjans 
(Amersfoort2014), die ook voor de motie was, drong aan op 
compensatie van groen bij de aanpassing van de situatie. 
Volgens Flikkema was dat niet nodig, omdat er geen groen 
zal verdwijnen.

Wethouder Tyas Bijlholt steunde de motie en stelde voor 
die onderdeel te maken van het omgevingsprogramma 
Mobiliteit. Flikkema ging daarmee akkoord. 

Met een losse motie vroeg raadslid Maarten Flikkema (VVD) 
aandacht voor de veiligheid op een aantal fietspaden in 
Vathorst, waaronder de Oude Veenweg (foto: Simon Lamme).

De motie werd unaniem aangenomen.

Zo komt de nieuwbouw van woonzorgcentrum De Amerhorst 
aan de Zandbergenlaan er uit te zien (beeld: habion.nl).

Kom zaterdag 14 juni in Randenbroek/Schuilenburg op de koffie 
bij raadsleden

Op zaterdag 14 juni van 10.30 tot 11.30 uur is het weer inloopspreekuur. Dat is een laagdrempelige en toegankelijke 
manier om contact te hebben met raadsleden en buitengewoon fractieleden. Bij een kop koffie is er volop ruimte voor een 
goed gesprek. U kunt als inwoner vertellen wat u belangrijk vindt voor uw buurt of wijk, of voor heel Amersfoort.

Het spreekuur is er om uw mening te kunnen geven over plannen 
van de gemeente. Ook kunt u zorgen uiten over wat er speelt in 
uw buurt, vragen stellen, een goed idee inbrengen, of gewoon 
kennismaken met raadsleden. 

U kunt zonder afspraak binnenlopen. Verschillende raadsleden en 
buitengewoon fractieleden zijn aanwezig om met u in gesprek te 
gaan. We zien u graag op 14 juni! De locatie is Wijkcentrum Het 
Klokhuis, Weberstraat 2, 3816 VC in Amersfoort.


